

敬啟者:

選擇公司通訊之收取方式及語言版本

根據公司條例、香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)證券上市規則(「上市規則」)及力寶有限公司(「本公司」)之組織章程細則,本 公司可(i)以英文及/或中文編製之印刷本(「印刷本」);或(ii)透過本公司網站www.lippoltd.com.hk以電子方式(「電子版本」)向本公 司股東(「股東」)提供公司通訊(可供採取行動之公司通訊除外)(*開註1)*。

現特來函以確定 閣下對收取日後公司通訊之屬意選擇。請選擇下列任何一項:

- (1) 透過本公司網站www.lippoltd.com.hk以電子方式閱覽公司通訊(可供採取行動之公司通訊除外),以取代收取印刷本,並收取 於本公司網站發佈公司通訊(可供採取行動之公司通訊除外)之通知;或
- (2) 僅收取英文版印刷本(附註2);或
- (3) 僅收取中文版印刷本(附註2);或
- (4) 同時收取英文及中文版印刷本。

須採取之行動

在作出選擇後,務請 閣下填妥及簽署隨附之回覆表格(「回覆表格」),並使用回覆表格底部隨附之郵寄標籤(已預付在香港投寄之 郵費)將回覆表格寄回本公司過戶登記處一卓佳證券登記有限公司,地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓(「過戶登記處」)。倘 回覆表格乃由香港境外寄回,務請 閣下貼上適當郵票。

若本公司於截至2025年5月30日仍未收到 閣下填妥及簽署之回覆表格,或不曾收到 閣下反對透過本公司網站以電子方式閱覽 公司通訊之回應, 閣下將被視作選擇電子版本,以取代印刷本。

若 閣下選擇(或被視作選擇)電子版本,本公司會於郵寄印刷本當日,以電郵(如 閣下已提供電郵地址)或郵遞(如沒有提供電郵 地址)至 閣下於本公司股東名冊上所記錄之地址,通知 閣下有關公司通訊已登載在本公司網站。

閣下有權隨時向過戶登記處或透過電郵至lippoltd-ecom@vistra.com發出合理時限之書面通知,列明姓名、地址及要求,以便 更改 閣下收取公司通訊之方式及語言版本之選擇。如 閣下已選擇或已被視作選擇以電子版本閱覽公司通訊,但礙於任何 原因以致在使用電子方式收取或閱覽公司通訊時遇到困難,本公司或過戶登記處在收到要求後,會儘快向 閣下發送有關公司 通訊之印刷本,費用全免。

公司通訊之英文及中文版印刷本可於本公司或過戶登記處索取,而該等公司通訊亦可於本公司網站www.lippoltd.com.hk及聯交所網站www.hkexnews.hk閱覽。

本公司鼓勵股東選擇電子版本,有助環保、節省成本及提高通訊之效率。

倘 閣下對本函件有任何疑問,請於辦公時間內(星期一至星期五上午9時至下午5時,公眾假期除外)致電過戶登記處之客戶服務 熱線(852) 2980 1333查詢。

此 致

列位新登記股東 台照

代表 力**寶有限公司** 行政總裁 **李國輝** 謹啟

2025年4月30日

附註:

 「公司通訊」乃指由本公司發出或將予發出以供其任何證券之持有人參照或採取行動之任何文件,其中包括但不限於董事會報告及年度賬目 (連同核數師報告)、中期報告、會議通告、上市文件、通函及代表委任表格。

「可供採取行動之公司通訊」指任何涉及要求登記股東指示其作為股東擬如何行使其有關權利或作出選擇之公司通訊。為免存疑,可供採取行動之公司通訊並不包括股東大會之通告及代表委任表格。根據上市規則,本公司將向個別登記股東發送可供採取行動之公司通訊之印刷本。

				Reply	Form	回覆表	長格						
То:	Lippo Limited (the "Comp c/o Tricor Investor Service 17th Floor, Far East Fina 16 Harcourt Road, Hong	s Limited nee Centre					致:						
本人/	vould like to receive future C ⁷ 吾等希望以下列方式收取本 e tick ONLY ONE of the foll	公司日後刊發之公	司通訊:		e manner as i	ndicated below	w:						
	To access Corporate Com receiving printed version, the Corporate Communic: 透過於本公司網站www.li 本當日向本人/吾等發出	and receive an ema tion (other than A poltd.com.hk以電	ul notification ctionable Corj 百子方式閲覽公	to my/our ema porate Commu 司通訊(可供挤	il address bel nication) are 采取行動之公	ow or a notifi mailed; or 司通訊除外)	ication letter ,以取代收耶	mailed to my	our addre	ss on the sa	me date wh	hen printe	ed copies o
	My/Our email address: 本人/吾等之電郵地址:												
	(Please ensure information	properly filled in	for notification	of publication	of Corporat	e Communica	tion. 請確保	▲ ▲ ▲ ▲ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■	以供通知	發佈公司通	訊之用。)		
	To receive the printed Eng	lish version ONLY	7; or 僅 收取英	文版印刷本;可	戈								
	To receive the printed Chi	nese version ONL	Y; or 僅 收取中	文版印刷本;	戓								
	To receive the printed Eng	lish and Chinese v	ersions. 同時收	取英文及中文	版印刷本。								
Signat 簽署:						Date: 日期:							
Name 姓名:					英文)							(Ch	ninese 中文
		(in BLOCK LI	ETTERS 請以」	E楷填寫)									
						Contact F Number: 聯絡電話							
Notes A	時註: Please complete this reply form c												
2.	If the Company does not receive the Company's website by 30 Ma notification of publication of the 倘截至2025年5月30日,本公司4 取代收取印刷本。而本公司日後 ff your charge are held in joint no	y 2025, you will be de elevant Corporate Cor 乃未收到 閣下填妥及 將以電郵(如 閣下已	eemed to have elec mmunication on tl 接著之回覆表格 提供電郵地址)或	eted to receive the ne Company's web 或不曾收到 閣下 郵遞方式(如未有	Corporate Con site will be sent 反對透過本公司 提供電郵地址)	nmunication by to you by email (司網站以電子方: 向 閣下發送有	electronic mean if you have pro 式閲覽公司通讀 關公司通訊已	ns through the C wided an email a 凡之回應, 閣下 登載在本公司網	ompany's we ldress) or by 將被視作已刻 占之通知。	bsite instead o post (if no em 選擇透過本公	of receiving th ail address is 司網站以電子	he printed v provided) in 子方式收取公	version, and a n the future.
3. 4. 5. 6. <u>PERSC</u> 1. " 2. T	the Company's website by 30 Minor publication of the 前截至2025年5月30日 · 本公司有 取代成單原聯本。而本公司目後 可以加聯希之限束,則本回覆表格需 The above instruction will apply Services Limited, at the address 上述指示消整用於目後本公司 为免疫源。任何在本回覆表格出 Shareholders who have elected th 已選擇權收環交立處僅收壞中文 "Corporate Communication" re accounts together with a copy of "Actionable Corporate Commun shareholders. For the avoidance Exchange of Hong Kong Limite [公司通訊[J7指由公司登出或 「可供採取行動之公司通訊]指任 [公司通訊]D指由公司登出或 「可供採取行動之公司通訊]指 Exchange of Hong Kong Limite [公司通訊]D指由公司登出或 「可供採取行動之公司通訊]指任 Parsonal Data" in this statement has 炸彈明中所指的[個人資料]相等於 he Personal Data provided in this R	y 2025, you will be de elevant Corporate Cor 5元收到 閣下填妥及 將以電郵(如 阁下已 由在本公司股東名冊) to all future Corpora tated above or by ema 懷之所有公司通訊、 之額外指示,將不予獎 e printed version in ei e printed version in ei printed version	emed to have else munication on th 该署之同覆表格, 提供電郵地計) 還 就聯名持有之限 te Communication il to lippolid-ecor 直至 關下透過 第二 關下透過 第二 關下透過 計 ther English only 这, 在某些情况下 issued or to be iss the interim report, corporate commun Corporate Commun di the printed ver 券之持有人參照為 書記跟來要送可 化生活 人资 #465章(i) (代和長 in connection with	ted to receive the e Company's web g太不曾收到 閣下 郵遞方式(如木有 的本有之(如木有 位之度)) n to be sent to yoo 合理時限之書面ii avistra.com. Foo 合理時限之書面ii avistra.com. Foo 合理時限之書面ii avistra.com. Foo 合理時限之書面ii avistra.com. Foo 合理時限之書面ii avistra.com. Foo 合理時限之書面ii avistra.com. Foo 合理時限之者面ii avistra.com. Foo com. Fo	Corporate Con 反對透過本公司 反對透過本公司 基礎代電郵地址) 中的一個一個一個一個一個一個 在一個一個一個一個一個一個 或電影 至時 中的一個一個一個一個一個 或一個一個一個一個一個 或一個一個一個一個 或一個一個一個一個	mmunication by email (可到站以電子方: 向 關下較送有 of the Company: 效 any until you inf of doubt, we do poldt-ecom@vis at in some instar 印刷本。 ation or action o mment, a circular 印刷本。 Communication 但不限於董事會 出選擇之公司通 使包括 關下的裝 tructions given of	electronic mean if you have pro- xil 閱覽公司通言 關公司通言 in respect of th "orm us otherw not accept any tra.com 通知本 cces, they will r of holders of ar and a proxy fc d shareholders and a proxy fc d shareholders 報告及年度賬 訊 : 為免存疑、 ? ? ?), which man £名、地址、man	iss through the C wided an email a 批之回應, 關下 登載在本公司劉 e joint holding s ise by reasonabl other instructio 公司之過戶登計 ecceive the printe and of the Company forms. Pursuan of the Company forms. Pursuan d shareholders i d shareholders i d shareholders 可供採取行動之	mpany's wei diress) or by 將被視作已對 is之通知。 would sign on notice in wa g view on the a given on the k, including b on how they t to the Rule dividually. 告) · 中期報 公司通訊並 me. address, e a laiga of a corporate Cor corporate Cor corporate Cor	bsite instead , post (fin oem 整理透過本公 this reply for iting to the C sireply form. 登記有限公司 oth English a but not limited wish to exert s Governing t 告、會議通告 不包括股東大 mail address a nmunication. ³	of receiving th freedwing th 可到第站以電子 m in order to Company's R 引(地址見上口 nd Chinese. d to, the dire cise their righ he Listing of 、上市文件、 會之通告及什 nd contact phot Your supply o	he printed v provided) is 子方式收取分 b be valid. tegistrar, T: 文) 更改 『 cctors' report ts or make ' Securities · 通函及代表 ' 大表委任表/ one number of the Persor	version, and a n the future. 公司通訊, p ricor Investo 期下之選擇。 rt and annua an election a on The Stocl 表委任表格。 格。根據香港 nal Data to th
3. 4. 5. 6. 7 PERSC 1. 2. 7 4. 8 4. 8 1	the Company's website by 30 M, notification of publication of the 備截至2025年5月30日,本公司損 取代媒保印刷本。而本公司目後 [1] your shares are held in joint nz 如屬聯名股東,則本回覆表格需 The above instruction will apply Services Limited, at the addresss 上述構示將應用於日後本公司 為免存疑,任何在本回覆表格上 Shareholders who have elected tl 已選擇僅收取英文或僅收取中文 "Corporate Communication" re accounts together with a copy of "Actionable Corporate Commu- shareholders. For the avoidance Exchange of Hong Kong Limite [公司通訊[]为指由本公司發出或],指任 聯合交易所有限公司證券上市規 DAL INFORMATION COLLEC Personal Data" in this statement has Empeription [[] 人資料 [] 格等	y 2025, you will be de elevant Corporate Cor 5末收到 閣下填妥及 將以電藥(如 閣下巨 由在本公司股東名冊f to all future Corpora Lated above or by ema [發之所有公司通訊, 之額外指示,將不予過 e printed version in ei 印刷本之股東務請注 fers to any document the auditor's report, f. ication' refers to any of doubt, Actionable the the auditor's report, f. ication'' refers to any of doubt, Actionable the company will se 8千發出以供其任何讀 則,本公司將向個別 TION STATEMENT the same meaning as '' GMA (大餐科 (本證) 條例 eply Form may be used ad 人資料 (本證) 條例 eply Form may be used is required to do so by use is required to do so by use just may be used a condro correction of the ricor Investor Services / ag 更 a film of MA	emed to have else mmunication on th 還署之回覆表格: 提供電影地出) 遗 物态se name stand 均就聯名持有之股 te Communication 直至 關下透過 證理。 同下透過 證理。 原子透過 定如。 同本些情況下 定可parte Communication Corporate communication 内徵東指示其作為 透記股東發送可闭 也是有人參照直 的型東書。其作為 透記股東發送可引 包載東着不其作為 透記股東發送可引 包載東着不其作為 透記股東發送可引 包載東着不自《與東史 之》(希私名章)(禾起 目 in connection with 定, for company for a company for	ted to receive the e Company's web g太可曾收到 閣下 郵應方式(如末有 份排名首位之限) n to be sent to yoo and wistra.com. Fo 合理時限之書面引 or in Chinese only , 彼等將會同時 ued by the Comp ued by the Comp a notice of meetin nication that seek unications do not sion of the Action 发祥取行動之任何 规束拖如何行使J 握取有動之公司表 9 Personal Data (P 修修例))的[個人發 h processing and h as may be necessas as may be necessas as may be necessas as Day be necessas as Day be necessas as Day be necessas as Day be necessas as Tay be n	Corporate Con Siste will be sent 反對透過本公i 提供電郵地址) 电 of members of 東簽署,方為有 u by the Compe ang 電郵至加 y should note th 坎取英文及中文 any for informs include notices able Corporate 文件,其中包括 include notices bable Corporate 文件,其中包括 右關欄和或作! 通訊之印刷本。	mmunication by to you by email (司翊站以電子方: 向 閣下發送有 方 the Company: 效。 any until you inf of doubt, we do ppoltd-ecom@vis at in some instar 印刷本。 at in some instar of doubt we do ppoltd-ecom@vis at instar of do ppoltd-ecom@vis at instar of do ppoltd-ecom@vis at inst	electronic mean fiyon have pro- cx 閲覧公司通言 關公司通言 in respect of th 'orm us otherw not accept any tra.com通知本 tra.com	iss through the C wided an email a 讯之回應, 閣下 登載在本公司劉 e joint holding s iss by reasonabl other instructio 公司之過戶登音 ecceive the printe a y of its securiterm. of the Company of the Compa	mpany's weidress) or by 將被視作已光 idress) or by mould sign on enotice in wi given on th kg 卓佳證券 I version in b s, including I on how they to to the Rule adviridually. 告, 中期報 C公司通訊並 	bsite instead to post (if no em 對揮透過本公 this reply for iting to the C is reply form. 登記有限公司 oth English a but not limited wish to exert s Governing the 古、會議通告 不包括股東大 mail address a nmunication. ¹ sonal Data will Fr 並無提供個 ion of the Pere	of receiving the former of the set of the s	he printed v provided) is 子方式收取; construction constructi	version, and a the future. 公司通訊, b ricor Investo 閣下之選擇。 rt and annua an election a on The Stock 表委任表格。 依。根據香港 nal Data to th y party outsid 法處理 閣下 riting and sem
3. 4. 5. 6. 7 PERSC 1. 2. 7 4. 8 4. 8 1	the Company's website by 30 M, notification of publication of the 備截至2025年5月30日,本公司 現代煤稅印刷本。而本公司日後 加加關聯名股東,則本回覆表格需 The above instruction will apply Services Limited, at the address 上述指示將德用於日後本公司 為免存疑,任何在本回覆表格二 Shareholders who have elected tl 已選擇僅收取英文或僅收取中文 "Corporate Communication" re accounts together with a copy of "Actionable Corporate Communication" shareholders. For the avoidance Exchange of Hong Kong Limite [公司通訊]刀指由本公司最出,指任 聯合交易所有限公司證券上市規 DAL INFORMATION COLLED Chargen (1) full 和等於 the Personal Data "in this statement has abcall Data" in this statement has durin 覆式格所提供的個人資料用 所發出的指示。條法例規定外,例 the Personal Data collected in this R of Limited in the Statement has durin 覆式格所提供的個人資料用 所發出的指示。條法例規定外,例 the Personal Data collected in this R of Limited in this statement has of Limited in the Statement has durin 覆式格断成代的個人資料用	y 2025, you will be de elevant Corporate Cor 5末收到 閣下填妥及 將以電藥(如 閣下巨 由在本公司股東名冊f to all future Corpora Lated above or by ema [發之所有公司通訊, 之額外指示,將不予過 e printed version in ei 印刷本之股東務請注 fers to any document the auditor's report, f. ication' refers to any of doubt, Actionable the the auditor's report, f. ication'' refers to any of doubt, Actionable the company will se 8千發出以供其任何讀 則,本公司將向個別 TION STATEMENT the same meaning as '' GMA (大餐科 (本證) 條例 eply Form may be used ad 人資料 (本證) 條例 eply Form may be used is required to do so by use is required to do so by use just may be used a condro correction of the ricor Investor Services / ag 更 a film of MA	emed to have else mmunication on th 還署之回覆表格: 提供電影地出) 遗 物态se name stand 均就聯名持有之股 te Communication 直至 關下透過 證理。 同下透過 證理。 原子透過 定如。 同本些情況下 定可parte Communication Corporate communication 内徵東指示其作為 透記股東發送可闭 也是有人參照直 的型東書。其作為 透記股東發送可引 包載東着不其作為 透記股東發送可引 包載東着不其作為 透記股東發送可引 包載東着不自《與東史 之》(希私名章)(禾起 目 in connection with 定, for company for a company for	ted to receive the e Company's web g太可曾收到 閣下 郵應方式(如末有 份排名首位之限) n to be sent to yoo and wistra.com. Fo 合理時限之書面引 or in Chinese only , 彼等將會同時 ued by the Comp ued by the Comp a notice of meetin nication that seek unications do not sion of the Action 发祥取行動之任何 规束拖如何行使J 握取有動之公司表 9 Personal Data (P 修修例))的[個人發 h processing and h as may be necessas as may be necessas as may be necessas as Day be necessas as Day be necessas as Day be necessas as Day be necessas as Tay be n	Corporate Con Siste will be sent 反對透過本公i 提供電郵地址) 电 of members of 東簽署,方為有 u by the Compe ang 電郵至加 y should note th 坎取英文及中文 any for informs include notices able Corporate 文件,其中包括 include notices bable Corporate 文件,其中包括 右關欄和或作! 通訊之印刷本。	mmunication by to you by email (司翊站以電子方: 向 閣下發送有 方 the Company: 效。 any until you inf of doubt, we do ppoltd-ecom@vis at in some instar 印刷本。 at in some instar of doubt we do ppoltd-ecom@vis at instar of do ppoltd-ecom@vis at instar of do ppoltd-ecom@vis at inst	electronic mean fiyon have pro- cx 閲覧公司通言 關公司通言 in respect of th 'orm us otherw not accept any tra.com通知本 tra.com	is through the C wided an email a R之回應, 閣下 登載在本公司劉 e joint holding s other instructio 公司之過戶登音 ecceive the printe ry of its securitie ry of the Company of the	mpany's weidress) or by 將被視作已光 idress) or by mould sign on enotice in wi given on th kg 卓佳證券 I version in b s, including I on how they to to the Rule adviridually. 告, 中期報 C公司通訊並 	bsite instead opposite instead opposite (fin oem gl # 延續 本公 this reply forr ifting to the C is reply form. 登記有限公司 oth English a but not limited wish to exerts G Governing I 告、會議通告 不包括股東大 mail address a munication. isonal Data wil Fo並無提供個 ion of the Pern 記有限公司,	of receiving the former of the set of the s	he printed v provided) is 子方式收取; construction constructi	version, and a the future. 公司通訊, b ricor Investo 閣下之選擇。 rt and annua an election a on The Stock 表委任表格。 依。根據香港 nal Data to th y party outsid 法處理 閣下 riting and sem